

Title (en)

Transportable and collapsible individual, bomb-proof shelter.

Title (de)

Einzelne gepanzerte, transportable und zusammenklappbare Schutzhütte.

Title (fr)

Abri individuel blindé transportable et démontable.

Publication

EP 0119139 A2 19840919 (FR)

Application

EP 84400465 A 19840308

Priority

FR 8303876 A 19830309

Abstract (en)

Shelter comprising a base platform (1), lateral walls (3) an upper panel and a door (5) mounted so as to pivot on a reinforcing bar (28), forming a pivoting axis, and in which at least one of the said panels (3) comprises, on at least one of its vertical edges, a projecting rim, the panels being held together on the base (1) and the upper panel by means of ties, in which the said rim consists of an extension (113a, b, c, d) of an outer flange (111) of each U-shaped profile (110) which extends beyond the intermediate part (112), the said rims (113a, b, c, d) of two profiles of adjacent panels delimiting, with the intermediate parts, a housing in which a solid tie (227) is arranged. <IMAGE>

Abstract (fr)

Abri individuel blindé transportable et démontable du type décrit au brevet principal comprenant un plateau de base (1), des parois latérales (3), un panneau supérieur et une porte (5) montée pivotante sur une barre de renforcement (28) formant axe de pivotement, et dans lequel l'un au moins desdits panneaux (3) comporte sur au moins l'un de ses bords verticaux un rebord en saillie, les panneaux étant maintenus assemblés sur la base (1) et la panneau supérieur au moyen de tirants, caractérisé en ce que ledit rebord est constitué par un prolongement (113a,b,c,d) d'une aile (111) externe de chaque profilé (110) en U qui s'étend au delà de la partie intermédiaire (112), lesdits rebords (113a,b,c,d) de deux profilés de panneaux adjacents délimitant avec les parties intermédiaires un logement dans lequel est disposé un tirant massif (227).

IPC 1-7

E04B 1/343; E04H 9/10; E04B 1/98

IPC 8 full level

E04B 1/343 (2006.01); E04B 1/98 (2006.01); E04H 9/10 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04B 1/34336 (2013.01); E04B 1/98 (2013.01); E04H 9/10 (2013.01)

Cited by

DE4039424C1

Designated contracting state (EPC)

DE GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0119139 A2 19840919; EP 0119139 A3 19850828; FR 2542354 A2 19840914; FR 2542354 B2 19870731

DOCDB simple family (application)

EP 84400465 A 19840308; FR 8303876 A 19830309